
Protokół Nr 22/24 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego  

z dnia 14 listopada 2024 r. 

 

 

Ad. 1. 

 W gabinecie Starosty Golubsko-Dobrzyńskiego 22. posiedzenia Zarządu Powiatu Golubsko-

Dobrzyńskiego o godzinie 1400 otworzył Przewodniczący Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego 

Pan Jacek Foksiński. 

 

Ad. 2.  

 Na podstawie listy obecności Przewodniczący Zarządu stwierdził, że podczas 22. posiedzenia 

wszyscy członkowie Zarządu Powiatu są obecni.  

 

Ad. 3.  

 W przedmiotowym punkcie nie zgłoszono wniosków o zmianę porządku obrad. 

Przewodniczący Zarządu przedstawił porządek obrad: 

 

1. Otwarcie 22. posiedzenia Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego. 

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Wnioski w sprawie zmian porządku obrad.  

4. Uchwały Rady Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego:  

4.1. w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych 

obiektów pływających na rok 2025; 

4.2. zmieniająca uchwałę nr LXXXI/472/2024 Rady Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego               

z dnia 28 lutego 2024 r. w sprawie określenia zadań i wysokości środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na te zadanie                

w Powiecie Golubsko-Dobrzyńskim w roku 2024; 

4.3. w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie i przechowywanie pojazdów                

na parkingu strzeżonym oraz kosztów powstałych w wyniku wydania dyspozycji 

usunięcia pojazdu, a następnie odstąpienia od jego usunięcia na rok 2025. 

5. Uchwały Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego: 

5.1. w sprawie powołania Komisji Konkursowej do oceny ofert na realizację zadania 

publicznego w zakresie prowadzenia punktu przeznaczonego na udzielanie nieodpłatnej 

pomocy prawnej oraz świadczenie nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego 

w 2025 roku; 

5.2. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Golubsko-

Dobrzyńskiego na 2024 rok; 

5.3. w sprawie przyjęcia projektu zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Golubsko-Dobrzyńskiego na lata 2025-2039; 

5.4. w sprawie przyjęcia projektu budżetu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego na 2025 rok.  

6. Sprawy różne:  

6.1. Mieszkańcy Leśna – petycja w sprawie podjęcia działań na rzecz poprawy 

bezpieczeństwa na drodze powiatowej nr 2108C; 



6.2. Minister Finansów – informacja o wsparciu jednostek samorządu terytorialnego                   

w realizacji dodatkowych zadań oświatowych związanych z dziećmi i uczniami 

będącymi obywatelami Ukrainy;  

6.3. Pan Krzysztof Kocimski – Studio Produkcji Telewizyjnej i Muzycznej AKI – oferta             

w zakresie przekazu informacji i promocji Powiatu na rok 2025; 

6.4. Pani Dominika Piotrowska – Burmistrzyni Miasta Golubia-Dobrzynia – 

odpowiedź na wniosek związany z przeznaczeniem w drodze darowizny działek                       

z przeznaczeniem na prowadzenie działalności oświatowo-wychowawczej;  

6.5. Wojewoda Kujawsko-Pomorski – informacja o przyjętych przez Radę Ministrów             

w projekcie ustawy budżetowej na rok 2025 kwotach dochodów związanych z realizacją 

zadań z zakresu administracji rządowej oraz dotacji celowych przeznaczonych                

na realizację zadań z zakresu administracji rządowej, zadań własnych i realizowanych 

na podstawie porozumień z organami administracji rządowej; 

6.6. Pan Michał Natkowski – Koło Miejskie Drwęca w Golubiu-Dobrzyniu – prośba               

o wsparcie finansowe w akcji zarybieniowej jeziora Handlowy Młyn;  

6.7. Pan Piotr Kowlaczyk – Zastępca Burmistrza Miasta Golubia-Dobrzynia – prośba               

o przedstawienie szczegółowych kosztów, terminu realizacji inwestycji oraz określenie 

proponowanego poziomu finansowego partycypowania w kosztach przez Gminę 

Miasto Golub-Dobrzyń w realizacji inwestycji dotyczącej modernizacji ogrzewania               

w budynku przy ul. Kilińskiego 10;  

6.8. Pani Agnieszka Błażejewska – Koordynator Kontroli Zarządczej i Jakości Szpital 

Powiatowy Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu – stanowisko Szpitala Powiatowego 

odnośnie pisma Mieszkańca Golubia-Dobrzynia dot. uwag skierowanych w stronę 

Szpitala; 

6.9. Pan Jacek Żurawski – Burmistrz Miasta Kowalewo Pomorskie – informacja 

odnośnie partycypacji w kosztach modernizacji dróg; 

6.10. Pani Dorota Weber – Kierownik Powiatowego Zespołu Doradztwa Rolniczego               

w Golubiu-Dobrzyniu – Podziękowanie za ufundowanie nagród dla uczestników 

powiatowych eliminacji XXXIV Olimpiady Wiedzy Rolniczej;  

6.11. Wojewoda Kujawsko-Pomorski – informacja o zwiększeniu planu dotacji celowych 

w dz. 754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa, dz. 852 – Pomoc 

społeczna oraz dz. 853 – Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej; 

6.12. Pan Marek Ryłowicz – Wójt Gminy Golub-Dobrzyń – informacja odnośnie 

partycypacji w kosztach modernizacji dróg; 

6.13.   Pani Agnieszka Błażejewska – Koordynator Kontroli Zarządczej i Jakości 

Szpital Powiatowy Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu – informacja o spółce Szpital 

Powiatowy Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu; 

6.14. Pan Witold Juszczak – Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej                         

w Golubiu-Dobrzyniu – prośba o dokonanie zmian w planie finansowym Komendy 

Powiatowej PSP w Golubiu-Dobrzyniu na 2024 rok; 

6.15.  Wojewoda Kujawsko-Pomorski – informacja o zwiększeniu planu dotacji                        

w dz. 852 – Pomoc społeczna;  



6.16.  Pani Kinga Kacprzykowska – Inspektor ds. obsługi Rady Powiatu – informacja                    

o prośbie Radnego Pana Andrzeja Grabowskiego z posiedzenia Komisji Spraw 

Społecznych Rady Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego;  

6.17.  Pan Tomasz Zakrzewski – Wicestarosta Toruński – prośba o zabezpieczenie 

środków finansowych w budżecie oraz wieloletniej prognozie finansowej powiatu 

golubsko-dobrzyńskiego na pokrycie wkładu własnego w projekcie „Powiatowi 

Fachowcy”; 

6.18.  Wojewoda Kujawsko-Pomorski – informacja o zwiększeniu planu dotacji celowych 

w dz. 710 – Działalność usługowa;  

6.19.  Wojewoda Kujawsko-Pomorski – informacja o zwiększeniu planu dotacji celowych 

na 2024 r. w dz. 700 – Gospodarka mieszkaniowa;  

6.20.  Pani Joanna Graczyk-Sobiechowska – p.o. Dyrektora Zespołu Szkół                                             

w Kowalewie Pomorskim – zestawienie kosztów zatrudnienia osób przez 

pracodawcę oraz firmę zewnętrzną;  

6.21.  Pan Piotr Wiśniewski – Dyrektor Zespołu Szkół nr 1 im. Anny Wazówny                                 

w Golubiu-Dobrzyniu – prośba o zabezpieczenie w przyszłorocznym budżecie 

szkoły środków na realizację opisanych potrzeb szkoły w roku 2025; 

6.22.   Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Golubiu-Dobrzyniu – informacja 

dotycząca podziału środków na etapie projektu ustawy budżetowej na 2025 r.                        

w  rozdziale 85203 – Ośrodki wsparcia; 

6.23.  Pani Beata Gabryszewska – Wójt Gminy Wąpielsk – informacja o braku 

możliwości podpisania listu intencyjnego w sprawie współpracy w zakresie realizacji 

inwestycji polegającej na remoncie/przebudowie mostu;  

6.24.  Pan Piotr Kowalczyk – Zastępca Burmistrza Miasta Golubia-Dobrzynia – 

zawiadomienie o podjęciu uchwały Rady Miasta Golubia-Dobrzynia w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Miasta Golubia-Dobrzynia;  

6.25.  Pani Małgorzata Badźmirowska – Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Golubiu-Dobrzyniu – prośba o dokonanie zwiększenia budżetu 

programu Aktywny Samorząd;  

6.26.  Pani Małgorzata Badźmirowska – Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Golubiu-Dobrzyniu – prośba o dokonanie zmian planu wydatków; 

6.27.  Pani Małgorzata Badźmirowska – Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Golubiu-Dobrzyniu – prośba o dokonanie zmian planu wydatków; 

6.28.  Pani Sylwia Foksińska – Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego                                      

w Golubiu-Dobrzyniu – prośba o przesunięcia w budżecie na 2024 rok;  

6.29.  Pan Piotr Wiśniewski – Przewodniczący Kujawsko-Pomorskiego Komitetu 

Okręgowego Olimpiady Wiedzy o Bezpieczeństwie i Obronności w Golubiu-

Dobrzyniu – prośba o współpracę w zakresie pokrycia kosztów wyżywienia 

uczestników eliminacji olimpiady i gości;  

6.30. Wojewoda Kujawsko-Pomorski – informacja o zwiększeniu planu dotacji celowych  

w dz. 852 – Pomoc społeczna;  



6.31. Pan Józef Głowacki – Kierownik Patolog S.C. w Toruniu – zawiadomienie                         

o stanie zadłużenia Szpitala Powiatowego Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu wobec 

Pracowni Diagnostyki i Profilaktyki Onkologicznej Patolog S.C. w Toruniu;  

6.32. Pani Weronika Pietruszyńska – Inspektor w Wydziale Oświaty i Zdrowia – 

informacja odnośnie dyżurów aptek na rok 2025. 

7. Wolne wnioski.  

8. Zakończenie posiedzenia.  

Porządek obrad został przyjęty. 

 

Ad. 4.1.  

 Zarząd Powiatu nie wniósł uwag do projektu uchwały Rady Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego 

w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów 

pływających na rok 2025;  

 

Ad. 4.2.  

 Zarząd Powiatu nie wniósł uwag do projektu uchwały Rady Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego 

zmieniającej uchwałę nr LXXXI/472/2024 Rady Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego z dnia 27 lutego 

2024 r. w sprawie określenia zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przeznaczonych na te zadanie w Powiecie Golubsko-Dobrzyńskim w roku 2024. 

 

Ad. 4.3.  

 Zarząd Powiatu nie wniósł uwag do projektu uchwały Rady Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego 

w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie i przechowywanie pojazdów na parkingu strzeżonym 

oraz kosztów powstałych w wyniku wydania dyspozycji usunięcia pojazdu, a następnie odstąpienia                

od jego usunięcia na rok 2025.  

 

 Przewodniczący Zarządu wytłumaczył, że jest to uchwała, która jest corocznie odświeżana. 

Dotyczy ona przechowywania pojazdów, które zostały zarekwirowane przez policję, a następnie 

przekazane do Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego celem administrowania. Parking, na którym znajdują 

się takie pojazdy mieści się na parkingu przy Zarządzie Dróg Powiatowych w Golubiu-Dobrzyniu.

  

Ad. 5.1. 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie powołania Komisji Konkursowej do oceny ofert                 

na realizację zadania publicznego w zakresie prowadzenia punktu przeznaczonego na udzielanie 

nieodpłatnej pomocy prawnej oraz świadczenie nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego                               

w 2025 roku. 

 

 Analizując skład Komisji Konkursowej, która była wyznaczona w roku 2024, Przewodniczący 

Zarządu Powiatu zaproponował, by w roku 2025 w składzie komisji znalazły się następujące osoby: 

Pani Katarzyna Orłowska jako Przewodniczący Komisji Konkursowej oraz Pani Monika Ciechanowska, 

Pan Roman Tasarz i Pan Marcin Boniecki jako członkowie komisji. Sprzeciwu nie wniesiono, zgodnie 

z czym ww. osoby zostały wyznaczone do Komisji Konkursowej do oceny ofert.  

 

Ad. 5.2.  

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Golubsko-Dobrzyńskiego na 2024 rok.  



 Skarbnik Powiatu celem omówienia przekazał, że wprowadza zwiększenie dochodów 

bieżących o 326.417,00 zł. Wynika to z dotacji na zadania zlecone lub zadania własne. Są to środki 

przekazane decyzjami Wojewody.  

 Natomiast zmiany po stronie wydatków bieżących są na taką samą kwotę, a pozostałe wydatki 

są w uzupełnione zgodnie ze zgłoszonymi potrzebami przez jednostki.    

 Pozostałe zmiany są zgodne z załącznikami do uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu.  

 

Ad. 5.3.  

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie przyjęcia projektu zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego na lata 2025-2039. 

 

 Skarbnik Powiatu przekazał, że projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej jest ściśle związana 

z projektem uchwały budżetowej. Wstępnie na rok 2025 została niezachowana relacja z art. 243, czyli 

możliwości spłaty zobowiązań. Sytuacja ta jest dopuszczalna w momencie, gdy dochody ogółem 

pomniejszone o dotacje i środki o podobnym charakterze oraz powiększone przychody z wolnych 

środków, które nie są przeznaczone z finansowania deficytu, to planowana kwota tych dochodów 

stanowi niecałe 58%. Natomiast zmiana ustawy z 2022 roku daje prawo niezachowania możliwości 

takich spłat zobowiązań w latach 2022-2025, o ile nie przekroczy to 100% planowanych dochodów. 

Oznacza to, że Powiat może nie zachować możliwości spłaty zadłużenia i jednocześnie nie zagraża                

to realizacji zadań. Natomiast, na chwilę obecną, wiąże się to z brakiem możliwości kredytowej. 

Prawdopodobnie po zamknięciu starego roku istnieje szansa na wystąpienie nadwyżki operacyjnej,               

co pozwoli na poprawę wskaźników. 

 

Ad. 5.4.  

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie przyjęcia projektu budżetu Powiatu Golubsko-

Dobrzyńskiego na 2025 rok.  

 

 Pan Zbigniew Szyjkowski przedstawił, że plan dochodów bieżących na 2025 rok wyniósł 

łącznie 84.351.266,00 zł. Ta sama kwota występuje również po stronie planu wydatków bieżących                 

na 2025 rok. W przypadku wydatków, na poziomie wynagrodzeń z pochodnymi zostały wprowadzone 

zmiany zmniejszające plany wydatków płac nauczycieli po 3% i w wydatkach rzeczowych                                  

w jednostkach. Natomiast zmiany w oświacie zostały wprowadzone o 58% od wnioskowanych kwot. 

Skarbnik dodał również, że wnioskowane potrzeby jednostek, takie jak laptopy, instrumenty                             

itp. na chwilę obecną nie zostały uwzględnione.  

 

 Następnie Przewodniczący Zarządu zadał pytanie odnośnie tego, jakie jest przewidywane 

zadłużenie na koniec przyszłego roku.  

 

 Skarbnik przekazał, że uwzględniając realizację zwiększenia deficytu w kwocie                  

5.581.000,00 zł, ponieważ zaistniałaby potrzeba zaciągnięcia nowego długu, gdyby Powiat chciał 

zrealizować wszystkie planowane zadania, kwota na koniec przyszłego roku wyniosłaby ponad 

53.000.000,00 zł zadłużenia.  

 

 Etatowy Członek Zarządu Powiatu Pan Roman Tasarz poprosił o sprecyzowanie tego w formie 

procentowej.  

 Pan Zbigniew Szyjkowski sprecyzował, że procentowo zadłużenie będzie w okolicy 60%.  



 Ponownie Pan Jacek Foksiński skierował pytanie do Skarbnik, tym razem dotyczące tego, jakie 

są zaplanowane zadania inwestycje.  

 

 Skarbnik oznajmił, że w zaplanowanych zadania inwestycyjnych uwzględniono dotację dla 

samorządu województwa na Studium techniczno-ekonomiczno-środowiskowego, dokumentację 

projektową do rankingu dróg powiatowych – 155.000,00 zł, dokumentację projektową do remontu 

mostu – 250.000,00 zł, dokumentację przygotowawczą do budowy bazy Zarządu Dróg Powiatowych              

w Golubiu-Dobrzyniu – 100.000,00 zł, remont drogi powiatowej 2131C Plebanka – Radomin – 

5.513.000,00 zł  i remont drogi 2134C Działyń – Klonowo – 1.695.000,00 zł. Kolejno pozostaje także 

90.000,00 zł dla samorządu wąbrzeskiego na zasadzie spłaty kredytu na przebudowę drogi Wąbrzeźno 

– Kowalewo Pomorskie, zakup samochodu dla Inspektoratu Nadzoru Budowalnego w formie dotacji  

od Wojewody, dokumentacja projektowa na termomodernizację budynku przy ul. Dr J. G. Koppa 1a              

w Golubiu-Dobrzyniu na 77.500,00 zł, dokumentacja projektowa na termomodernizację budynku 

Zespołu Szkól Nr 3 w Golubiu-Dobrzyniu na 77.500,00 zł. Następnie w zadaniach związanych z oświatą 

zaplanowano poprawę efektywności energetycznej i wymiana instalacji w budynku Zespołu Szkół Nr 2 

w Golubiu-Dobrzyniu, czyli jest to kontynuacja zadania, przebudowa istniejących budynków Zespołu 

Szkół Nr 2 w Golubiu-Dobrzyniu i również jest to kontynuacja zadania, wymiana pieca i instalacji 

grzewczej w budynku B Zespołu Szkół Nr 2 w Golubiu-Dobrzyniu przy ul. Kilińskiego 10, ponieważ 

w sprawie tej rozpoczęto projektowanie, remont budynków warsztatów samochodowych z niezbędną 

rozbudową magazynu narzędziowo-maszynowego w Zespole Szkół w Kowalewie Pomorskim,                      

na łączną kwotę 4.267.000,00 zł, z czego 4.054.000,00 zł zostało pozyskane z dofinansowania, więc              

na chwilę obecną planowany wkład własny wynosi 213.000,00 zł, realizacja adaptacji budynku przy                   

ul. Odrodzenia 5 w Kowalewie Pomorskim, która również jest kontynuacją zadania, na łączną kwotę 

6.245.000,00 zł, z czego wpłat Powiatu planowany jest na kwotę 2.065.000,00 zł.   

 Tym samym Skarbnik Powiatu przedstawił wszystkie pozycje zadań inwestycyjnych 

zaplanowanych na 2025 rok.     

 

 W punkcie tym głos zabrał Pan Roman Tasarz kierując pytanie, czy w przypadku prac 

remontowych budynku dawnego sądu w Kowalewie Pomorskim, pieniądze pochodzą z dofinansowania 

Polskiego Ładu?  

 Skarbnik Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego odpowiedział twierdząco i wyjaśnił, że łączna 

kwota inwestycji wynosi 12.020.000,00 zł, natomiast pieniądze otrzymane z Polskie Ładu wynoszą 

8.350.000,00 zł.  

 

 Kolejno Etatowy Członek Zarządu zwrócił się z pytaniem, czy jakaś transza została opłacona 

na realizację tego zadania.  

 Skarbnik przekazał, że na chwilę obecną opłacone jest 50% inwestycji.  

 

 Następne pytanie dotyczyło, kto jest wykonawcą tego zadania.    

 Etatowy Członek otrzymał odpowiedź, że jest to Firma JAWOR Sp. z o.o. z siedzibą w Toruniu.  

 

 Ponadto, kolejne pytanie dotyczyło uzyskania informacji, czy inwestycja ta wymagała 

wykonania dużej ilości robót dodatkowych. 

  

Wicestarosta Pan Zbigniew Warnel oznajmił, że roboty dodatkowe dotyczyły zrobienia 

wentylacji ze względu na to, że budynek ten jest zabytkowy i w związku z tym napotkano się                                 

z problemami.  



Pan Roman Tasarz odpowiadając stwierdził, że fakt o tym, że budynek jest zabytkowy 

projektant wiedział na etapie projektowania i takie działania podejmuje się właśnie na tym etapie. 

Etatowy Członek podkreślił, że jego zdaniem roboty dodatkowe występują wtedy, gdy odkrywa się coś 

w trakcie prac, czego nikt wcześniej nie mógł przewidzieć. Natomiast jeżeli coś można oszacować                 

na etapie tworzenia projektu to się to uwzględnia w kosztorysie.  

Następnie skierował pytanie do Pana Szyjkowskiego, czy jest w stanie podać kwotę, na jaką 

wyliczone zostały roboty dodatkowe. 

Skarbnik Powiatu odparł, że skonsultuje tą kwestię z Wydziałem Techniczno-Inwestycyjnym              

w celu przekazania szczegółowej informacji.   

 

Kolejno głos zabrał Wicestarosta informując, że obecne prace dodatkowe dotyczące wentylacji 

były uwzględnione w kosztorysie ogólnym, natomiast ta wentylacja nie dałaby rady samoczynnie.                  

W związku z czym wyniknęła taka potrzeba.   

 

Ad. 6.1.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z petycją Mieszkańców Leśna w sprawie podjęcia działań na rzecz 

poprawy bezpieczeństwa na drodze powiatowej nr 2108C.     

  

 Członkowie Zarządu Powiatu po zapoznaniu się z petycją oraz opinią merytorycznego wydziału 

tut. Starostwa, podjęli decyzję o przychylnym rozpatrzeniu decyzji jednostek biorących udział w wizji 

lokalnej i negatywnie rozpatrzono możliwość zmiany organizacji ruchu na wskazanym odcinku drogi, 

a także możliwość zainstalowania progów zwalniających. Natomiast podjęto decyzję o powtórzeniu 

znaku B-33, ze względu na odległość prawie 2 km, która dzieli pierwotny znak, a początek zabudowań 

w miejscowości Leśno. W przypadku kwestii związanej z regularnym i skutecznym przeglądem 

oświetlenia, skierowano prośbę do Wójta Gminy Ciechocin o rozważnie możliwości montażu lamp 

wzdłuż drogi powiatowej nr 2108C w miejscowości Leśno. Dodatkowo w kwestii zadbania                                 

o zwiększenie bezpieczeństwa, podjęto decyzję o wzmożeniu przez Komendę Policji                                             

w Golubiu-Dobrzyniu patroli na wskazanym odcinku drogi powiatowej.  

 

Ad. 6.2.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Ministra Finansów o wsparciu jednostek samorządu 

terytorialnego w realizacji dodatkowych zadań oświatowych związanych z dziećmi i uczniami będących 

obywatelami Ukrainy.  

 

Ad. 6.3.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z ofertą Pana Krzysztofa Kocimskiego – Studio Produkcji 

Telewizyjnej i Muzycznej AKI – w zakresie przekazu informacji i promocji Powiatu  na rok 2025.  

  

 Przewodniczący Zarządu Powiatu przedstawił, że Pan Krzysztof Kocimski realizuje umowę               

w roku obecnym w zakresie nagrywania materiałów z różnych przedsięwzięć i wydarzeń Powiatu 

Golubsko-Dobrzyńskiego. Podkreślił, że materiały są wykonywane bardzo profesjonalnie                                     

i zamieszczane są na stronie na portalu Facebook.  

 

 Następnie Pan Sławomir Rożek zapytał, czy niezależnie od ilości wykonanych materiałów, 

proponowana kwota pozostanie bez zmian.  

 Na powyższe pytanie uzyskał odpowiedź twierdzącą, natomiast przewidziana ilość materiałów 

filmowych nie wynosi mniej niż dwa i nie więcej niż cztery materiały w miesiącu.   



Kolejno głos zabrał Pan Roman Tasarz, który oznajmił, że zainteresował się tym tematem                      

i materiały są wykonywane profesjonalnie, natomiast wskazał kilka rzeczy wątpliwych, chociażby jak 

to, że Pan Kocimski realizuje stały ryczałt, bez względu na ilość materiałów i stopień ich 

skomplikowania. Również wskazał, że nie ma określonej minimalnej ilości programów, które powinny 

zostać zrealizowane w ciągu miesiąca.  

Ponadto, Etatowy Członek Zarządu zaproponował, by wstrzymać się z decyzją podpisywania 

umowy i podjąć działania pozwalające na wybranie wykonawcy w drodze negocjacji na doraźne 

wykonanie filmów. Podkreślił, że Studio Produkcji Telewizyjnej i Muzycznej AKI miało większe 

znaczenie w momencie, gdy materiały były publikowane w publicznej, lokalnej telewizji kablowej. 

Podsumowując ponownie zaproponował, by wstrzymać się z podpisaniem umowy. Dodał, że warto 

byłoby rozpoznać rynek, zrobić rozeznanie cenowe, np.: za konkretny materiał. 

 

W kwestii zabrania głosu zgłosiła się Pani Katarzyna Orłowska Sekretarz Powiatu, której głos 

został udzielony.  

Pani Sekretarz poinformowała członków Zarządu Powiatu, że materiały wykonywane przez 

Pana Krzysztofa Kocimskiego zamieszczane są wraz z napisami, które są zgodne z wymogiem 

ustawowym. Podkreśliła również, że w pakiet ten wchodzi także obsługa jednostek podległych 

Starostwa Powiatowego.  

 

Także głos zabrał Przewodniczący Zarządu Powiatu i Starosta Golubsko-Dobrzyński Pan Jacek 

Foksiński, który dodał, że w swojej ofercie Pan Kocimski wskazał planowaną ilość materiałów,                    

jaką będzie wykonywał w trakcie miesiąca. 

 Podsumowując przekazał, że na chwilę obecną decyzja dotycząca podpisania umowy zostanie 

przesunięta na inne posiedzenie Zarządu Powiatu.  

 

 Ponownie głos zabrał Pan Roman Tasarz, który zapytał, czy byłaby możliwość, aby pracownik 

Starostwa Powiatowego z wykorzystaniem sprzętu do nagrywania oraz drona, mógłby się tym zająć. 

  

W kwestii tej głos zabrał Wicestarosta Pan Zbigniew Warnel, który dodał, że w przypadku 

wyznaczenia pracownika, który miałby zajmować się kwestią nagrywania i przygotowywania 

materiałów, zaistniałaby potrzeba zatrudnienia nowej osoby w jej miejsce. Ewentualnym rozwiązaniem 

zostaje także wykorzystanie obecnej kadry. Natomiast uwzględniając pierwszą opcję, byłaby ona 

droższym rozwiązaniem, niż przedstawiona ofert. 

 

 Następnie Etatowy Członek Zarządu zapytał, ile razy w miesiącu występuje potrzeba 

zaangażowania takiej osoby do przygotowania materiałów.  

 Przewodniczący Zarządu odparł, że zawsze jest jakieś wydarzenie, które można byłoby 

nakręcić. Zarówno dotyczące Starostwa Powiatowego, jak i jego jednostek.  

 

 Kolejno Wicestarosta Golubsko-Dobrzyński zaproponował, by podjąć rozmowy, gdzie podjęta 

zostałaby dyskusja w sprawie przedstawienia nowej oferty. 

 

 Propozycja padła także ze strony Pana Tasarza, który zaproponował, by podjąć działania mające 

na celu rozeznanie sytuacji rynkowej oraz dostępnych wykonawców, którzy wyraziliby chęć podjęcia 

się takiego zadania. Ostateczna decyzja miałaby zapaść w momencie przeanalizowania ewentualnych 

ofert i wyłonienia najlepszej z nich.  

 



 Chęć zabrania głosy wyraził także Pan Sławomir Rożek. Członek Zarządu przekazał, że jego 

zdaniem promocja Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego na portalu Facebook jest na dobrym poziomie,             

w porównaniu do innych jednostek. Także pozytywnie ocenił pracę Pana Krzysztofa Kocimskiego.  

 

 Przewodniczący Zarządu Powiatu zwrócił się z pytaniem do Pana Rożka, pytając o osobę,              

która była odpowiedzialna za nagranie i obrobienie materiału inscenizacji Powstania Warszawskiego, 

która miała miejsce w Radominie.  

 

 Pan Sławomir Rożek poinformował, że jest to ta sama osoba, która jest odpowiedzialna                        

za nagrywanie Sesji Rady Gminy Radomin. Dodał również, że rozliczają się na podstawie wykonanych 

usług, bez stałej umowy. Podkreślił również, czy takie rozwiązanie miałoby sens w przypadku osoby 

odpowiedzialnej za materiały w Powiecie Golubsko-Dobrzyńskim.     

 Podsumowując dodał, że trzeba szukać optymalnych rozwiązań, natomiast nie powinno się przy 

tym schodzić z jakości promocji Powiatu, ponieważ jest to ważne.  

 

 Skarbnik Powiatu Pan Zbigniew Szyjkowski objaśnił, że w ofercie zostało zawarte zdanie,  

gdzie Pan Kocimski informuje, że oferta nie jest wyższa od ubiegłorocznej kwoty.  

 

 Ponownie głos zabrał Pan Roman Tasarz, który dodał, że Panu Kocimskiemu odpadł bardzo 

ważny składnik, jakim jest emisja materiałów w telewizji kablowej. Taka forma pozwalała seniorom, 

którzy nie korzystają z Internetu, na śledzenie informacji dotyczących Powiatu                                         

Golubsko-Dobrzyńskiego oraz jego jednostek. Natomiast w przypadku, gdy przedstawiona oferta jest 

pomniejszona o brak emitowania materiałów w telewizji kablowej, daje to powód do możliwości 

negocjacji warunków oferty.  

 

 W tym miejscu Przewodniczący Zarządu zaproponował, by przełożyć ten temat na kolejne 

posiedzenie Zarządu Powiatu.  

 

Ad. 6.4.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z odpowiedzią Pani Dominiki Piotrowskiej Burmistrzyni Miasta 

Golubia-Dobrzynia na wniosek związany z przeznaczeniem w drodze darowizny działek                                       

z przeznaczeniem na prowadzenie działalności oświatowo-wychowawczej.  

 

Ad. 6.5.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Wojewody Kujawsko-Pomorskiego o przyjętych 

przez Radę Ministrów w projekcie ustawy budżetowej na rok 2025 kwotach dochodów związanych                  

z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej oraz dotacji celowych przeznaczonych na realizację 

zadań z zakresu administracji rządowej, zadań własnych i realizowanych na podstawie porozumień                   

z organami administracji rządowej.  

 

Ad. 6.6.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pana Michała Natkowskiego Prezesa Koła Nr 13                

Golub-Dobrzyń o wsparcie finansowe w akcji zarybieniowej jeziora Handlowy Młyn i rozpatrzył                    

ją pozytywnie.  

 

 

 



Ad. 6.7.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pana Piotra Kowalczyka Zastępcy Burmistrza Miasta 

Golubia-Dobrzynia o przedstawienie szczegółowych kosztów, terminu realizacji i inwestycji oraz 

określenie proponowanego poziomu finansowego partycypowania w kosztach przez Gminę Miasto 

Golub-Dobrzyń w realizacji inwestycji dotyczącej modernizacji ogrzewania w budynku przy                           

ul. Kilińskiego 10. 

 

 W punkcie tym, w celu uzyskania dokładniejszych informacji, Przewodniczący Zarządu 

Powiatu Pan Jacek Foksiński wezwał Kierownika Wydziału Techniczno-Inwestycyjnego Pana Rafała 

Karaszewskiego, by ten przedstawił bieżące informacje dot. ww. sprawy.  

 

 Kierownik Wydziału Techniczno-Inwestycyjnego przedstawił, że z informacji jakich posiada, 

na dzień dzisiejszy nie jest sporządzony żaden projekt, natomiast sytuacja wymaga, by taki projekt 

powstał. Ponadto, by móc odbierać gaz, musi być zgłoszenie do gazowni dotyczące instalacji 

wewnętrznej do odbioru gazu, co wymaga zaprojektowania i wybudowania. Pierwszy etap polega                 

na doprowadzeniu przyłącza do budynku, a kolejny etap polega na stworzeniu projektu kotłowni                       

i zgłoszeniu instalacji o gotowości do odbioru gazu. Oznacza to, że kotłownia musi zostać wybudowana. 

Następnie takie oświadczenie przedkłada się takie oświadczenie w gazowni, po czym pracownicy 

gazowni przyjeżdżają na odbiór, a następnie podpisuje się umowę na odbiór gazu. 

 

 Następnie, po krótkiej dyskusji pomiędzy Członkami Zarządu, Pan Jacek Foksiński poprosił                   

o umówienie spotkania z Wicedyrektorem Zespołu Szkół Nr 2 w Golubiu-Dobrzyniu Panem Rafałem 

Szynkiewiczem, w celu omówienia kwestii dotyczącej modernizacji ogrzewania.  

 

Ad. 6.32. 

 W punkcie tym, na prośbę pracownika merytorycznego tut. Starostwa, punkt 6.32. został 

przeniesiony, w celu wcześniejszego rozpatrzenia. 

 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Pani Weroniki Pietruszyńskiej Inspektora w Wydziale 

Oświaty i Zdrowia tut. Starostwa odnośnie dyżurów aptek na rok 2025 i nie wniósł uwag do 

przedmiotowej sprawy. 

 

Ad. 6.8 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem Pani Agnieszki Błażejewskiej Koordynatora Kontroli 

Zarządczej i Jakości Szpitala Powiatowego Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu dotyczącego stanowiska 

Szpitala Powiatowego odnośnie pisma Mieszkańca Golubia-Dobrzynia dot. uwag skierowanych                       

w stronę Szpitala.  

 

Ad. 6.9.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Pana Jacka Żurawskiego Burmistrza Miasta 

Kowalewo Pomorskie odnośnie partycypacji w kosztach modernizacji dróg.  

 

 Przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował, że w piśmie tym Burmistrz Miasta Kowalewo 

Pomorskie wskazał drogi, które jego zdaniem należałoby wyremontować w Gminie Kowalewo 

Pomorskie. Kolejno dodał, że przedstawicielom samorządów znajdujących się w Powiecie Golubsko-

Dobrzyńskim zostało przedstawione stanowisko dotyczące partycypacji w kosztach. 

 



Ad. 6.10.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem Pani Doroty Weber Kierownika Powiatowego Zespołu 

Doradztwa Rolniczego w Golubiu-Dobrzyniu dotyczącego podziękowań za ufundowanie nagród dla 

uczestników powiatowych eliminacji XXXIV Olimpiady Wiedzy Rolniczej.  

 

Ad. 6.11.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Wojewody Kujawsko-Pomorskiego o zwiększeniu 

planu dotacji celowych w dz. 754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa, dz. 852 – 

Pomoc społeczna oraz dz. 853 – Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej. 

 

 W punkcie tym Skarbnik Powiat dodał, że zwiększenie te zostały ujęte w uchwale Zarządu 

Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu                    

na 2024 rok. 

 

Ad. 6.12.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Pana Marka Ryłowicza Wójta Gminy Golub-Dobrzyń 

odnośnie partycypacji w kosztach modernizacji dróg.  

 

 Przewodniczący Zarządu Pan Jacek Foksiński poinformował, że informacje wystosowane przez 

Wójtów i Burmistrzów zostały dostarczone przed spotkaniem samorządowców z terenu Powiatu 

Golubsko-Dobrzyńskiego, które miało miejsce 31 października 2024 roku. Celem tego spotkani było 

m.in. omówienie priorytetowych projektów drogowych oraz zasad partycypacji gmin w ich 

finansowaniu. 

 

Ad. 6.13. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Pani Agnieszki Błażejewskiej Koordynatora Kontroli 

Zarządczej i Jakości Szpital Powiatowy Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu o spółce Szpital Powiatowy 

Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu.  

 

 Pan Jacek Foksiński przekazał, że jest to kwartalna informacja w ramach procedury nadzoru 

właścicielskiego. W sprawozdaniu tym znajdują się informacje o aktualnej sytuacji finansowej na koniec 

września br. Dodał również, że spółka na dzień 30 września 2024 roku wykazuje stratę netto                                

w wysokości -4.908.767,43 zł. Natomiast w kwocie tej jest uwzględniona amortyzacja, także ostateczna 

kwota wynosi 3.700.000,00 zł.  

 

 Następnie Pan Roman Tasarz zadał pytanie, czy kwota ta jest liczona od początku roku. 

 

 Przewodniczący Zarządu odparł twierdząco na pytanie. Ujął, że stan jest na dzień 30 września 

2024 roku, gdzie od początku września funkcjonuje sanacja, przez co wyniki nadal nie wyglądają 

satysfakcjonująco. Podkreślił, że najbardziej widoczne będzie to z początkiem 2025 roku.  

 

Ad. 6.14. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pana Witolda Juszczaka Komendanta Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej w Golubiu-Dobrzyniu o dokonanie zmian w planie finansowym Komendy 

Powiatowej PSP w Golubiu-Dobrzyniu na 2024 rok i rozpatrzył ją pozytywnie. 

 

 



Ad. 6.15. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Wojewody Kujawsko-Pomorskiego o zwiększeniu 

planu dotacji w dz. 852 – Pomoc społeczna. 

 

Ad. 6.16. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Pani Kingi Kacprzykowskiej Inspektora ds. obsługi 

Rady Powiatu o prośbie Pana Andrzeja Grabowskiego z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych Rady 

Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego.   

 

 Przewodniczący Zarządu Powiatu wytłumaczył, że radny zwrócił się z prośbą o podjęcie tematu 

w zakresie działań zmierzających do budowy nowej siedziby dla Urzędu Skarbowego oraz Powiatowej 

Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej na terenie nieruchomości niezabudowanej, oznaczonej nr geod. 83, 

należącej do Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego. Dodał, że w związku z prośbą, zaistniała potrzeba 

sporządzenia pisma do kierownictwa Izby Administracji Skarbowej w Bydgoszczy i Wojewódzkiej 

Stacji Sanitarno-Epidemiologiczna w Bydgoszczy w celu podjęcia ponownej inicjatywy wybudowania 

nowej siedziby dla obu jednostek. 

  

Ad. 6.17. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pana Tomasza Zakrzewskiego Wicestarosty Toruńskiego 

o zabezpieczenie środków finansowych w budżecie oraz wieloletniej prognozy finansowej powiatu 

golubsko-dobrzyńskiego na pokrycie wkładu własnego o projekcie „Powiatowi Fachowcy” i rozpatrzył 

ją pozytywnie. 

 

 W punkcie tym Skarbnik Powiatu wyjaśnił, że kwota ta wynosi 80.000,00 zł i została ona 

uwzględniona w projekcie przyszłorocznego budżetu. Dodał, że jest to wspólny projekt, w którym udział 

biorą powiat toruński, aleksandrowski oraz golubsko-dobrzyński. Natomiast głównym realizatorem jest 

powiat toruński, który otrzymał spore dofinansowanie z Funduszy Europejskich. Projekt ten skierowany 

jest dla szkół branżowych i zawodowych.  

 

Ad. 6.18. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Wojewody Kujawsko-Pomorskiego o zwiększeniu 

planu dotacji celowych w dz. 710 – Działalność usługowa.  

 

 Pan Zbigniew Szyjkowski przekazał, że zwiększenie to jest przeznaczone dla Powiatowego 

Inspektoratu Nadzoru Budowalnego na zakup sprzętu i wyposażenia niezbędnego do prawidłowego 

funkcjonowania jednostki.  

 

Ad. 6.19.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Wojewody Kujawsko-Pomorskiego o zwiększeniu 

planu dotacji celowych w dz. 700 – Gospodarka mieszkaniowa.  

 

 Skarbnik przekazał, że zwiększenie to jest z przeznaczeniem dla Starosty Golubsko-

Dobrzyńskiego na sporządzenie operatorów szacunkowych.  

 

 

 

 



Ad. 6.20. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem Pani Joanny Graczyk-Sobiechowskiej p.o. Dyrektora 

Zespołu Szkół w Kowalewie Pomorskim, w którym zostało przedstawione zestawienie kosztów 

zatrudnienia osób przez pracodawcę oraz firmę zewnętrzną. 

 

 Starosta Golubsko-Dobrzyński przedstawił, że na podstawie przedstawionego zestawienia 

wynika, iż prognozowane koszty zatrudnienia firmy sprzątającej są większe od kosztów zatrudnienia 

pracowników.  

 

 Po czym padło pytanie Pana Romana Tasarza dotyczące tego, ile jest firm sprzątających                           

w Powiecie Golubsko-Dobrzyńskim.  

 

 Skarbnik oznajmił, że kojarzy dwie firmy sprzątające w powiecie. 

 

 Ponownie głos zabrał Pan Tasarz, który określił, że w przypadku kiedy nie ma firm 

konkurencyjnych, wiąże się to z brakiem interesu, by prowadzić firmy sprzątające i prowadzi to                          

do monopolu na rynku.  

 Kolejno dodał, że w przypadku, gdy na rynku jest jedna firma sprzątającą to przetarg może być 

lub staje się fikcją. Podkreślił, że na podstawie wyliczeń przedstawionych przez Zespół Szkół                            

w Kowalewie Pomorski wskazać można, że tańszym rozwiązaniem jest zatrudnienie osób na stanowisku 

pracowniczym niż podjęcie współpracy z firmą zewnętrzną, to rozwiązanie jest jasne. Etatowy Członek 

Zarządu Powiatu podparł swoją opinię zadanym pytaniem, czy jest konkurencja na rynku pracy.                       

W przypadku, gdy nie ma konkurencji, występuje monopol na usługi sprzątające i prowadzi to                          

do sytuacji, że nie ma rywalizacji o rynek zamówień, przez co koszty są wyższe.  

 

 Następnie Przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował, by przenieść tą sprawę na kolejne 

posiedzenie Zarządu Powiatu, by wtedy podjąć decyzję w ww. sprawie.     

  

 Pan Roman dodał, że on już powiedział swoje zdanie. Dodatkowo uważa, że Dyrektorzy, skoro 

wymaga się od nich oszczędności, powinni uwzględnić opcję zatrudniając pracowników.  

 Ponadto przytoczył sytuację, gdy pełniąc funkcję Burmistrza Miasta Golubia-Dobrzynia miał 

podobną sytuację, gdzie pracownik zatrudniony na etacie ma możliwość pracy w różnych godzinach               

i jest bardziej dyspozycyjny. Natomiast firma sprzątająca pracuje w określonych godzinach.  

 

 Głos do powyższej wypowiedzi zabrał także Wicestarosta Golubsko-Dobrzyński, który dodał, 

że w Zespole Szkół Nr 2 w Golubiu-Dobrzyniu również się sprawdza rozwiązanie, gdzie zamiast firmy 

sprzątającej zatrudnieni są pracownicy. Podkreślił, że jest to zauważalne, ponieważ obecnie przy 

Zespole Szkół Nr 2 trwają prace nad budową nowej hali sportowej. 

 

 Głos w tej sprawie zabrała także Sekretarz Powiatu Pani Katarzyna Orłowska, która zauważyła, 

że w przypadku elastycznych godzin pracy i dyspozycyjności, w przypadku urzędu, osoba 

odpowiedzialna za zachowanie czystości też nie będzie rozpoczynała pracy od wczesnych godzin pracy 

urzędu.  

 

 Kończąc obecny punkt, Przewodniczący Zarządu zaproponował, aby na chwilę obecną 

zakończyć dyskusję i przełożyć podjęcie ostatecznej decyzji na kolejne posiedzenie Zarządu Powiatu. 



Dodał także, że jego zdaniem również korzystniejsze jest zatrudnienie pracowników odpowiedzialnych 

za zachowanie należytego porządku. 

 

Ad. 6.21.   

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pana Piotra Wiśniewskiego Dyrektora Zespołu Szkół                

nr 1 im. Anny Wazówny o zabezpieczenie w przyszłorocznym budżecie szkoły środków na realizację 

opisanych potrzeb szkoły w roku 2025.  

 

Ad. 6.22.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Golubiu-

Dobrzyniu dotyczącą podziału środków na etapie projektu ustawy budżetowej na 2025 rok w rozdziale 

85203 – Ośrodki wsparcia.  

 

Ad. 6.23. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Pani Beaty Gabryszewskiej Wójt Gminy Wąpielsk 

odnośnie braku możliwości podpisania listu intencyjnego w sprawie współpracy w zakresie realizacji 

inwestycji polegającej na remoncie/przebudowie mostu.  

 

 Pan Roman Tasarz zwrócił się z zapytaniem, czy decyzja ta koliduje w dalszej realizacji 

inwestycji.  

 

 Pan Jacek Foksiński wytłumaczył, że decyzja ta powoduje wycofanie się Gminy Wąpielsk                  

z realizacji inwestycji, co skutkuje tym, że zwiększą się koszty dla pozostałych inwestorów.  

 

Ad. 6.24. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z zawiadomieniem Pana Piotra Kowalczyka Zastępcy Burmistrza 

Miasta Golubia-Dobrzynia w sprawie podjęcia uchwały Rady Miasta Golubia-Dobrzynia w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Miasta Golubia-Dobrzynia. 

 

 Przewodniczący wytłumaczył, że na terenie objętym planem występują nieruchomości 

stanowiące własność Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego, a dokładnie nieruchomość przy                                 

ul. Lipnowskiej. Aktualne wskazanie przeznaczenia nieruchomości dotyczy terenu usług oświaty. 

Kolejno zaproponował, że warto byłoby zmienić przeznaczenie tej nieruchomości na szeroko pojęte 

znaczenie usług. Taka zmiana pozwoliłaby na realizację przyszłych inwestycji lub ewentualne 

spieniężenie, chociaż mimo wszystko pod uwagę brane są przyszłe inwestycje, które mogłyby być 

zrealizowane na tej nieruchomości.  

 Następnie poinformował, że na podjęcie decyzji i wydanie odpowiedzi jest wyznaczone 21 dni, 

w związku z czym decyzja zostanie podjęta podczas kolejnego posiedzenia Zarządu Powiatu.  

 

Ad. 6.25.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pani Małgorzaty Badźmirowskiej Kierownik 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Golubiu-Dobrzyniu o dokonanie zwiększenia budżetu 

programu Aktywny Samorząd i rozpatrzył ją pozytywnie.  

 

 Skarbnik Powiatu wytłumaczył, że prośba ta związana jest z otrzymanymi dodatkowymi 

środkami z PFRON i realizacją programu Aktywny Samorząd.  

 



 Następnie Pan Roman Tasarz zapytał, czy sytuacja ta nie zmienia nic w budżecie Powiatu 

Golubsko-Dobrzyńskiego.  

 

 Pan Zbigniew Szyjkowski przekazał, że nie ma ona wpływu na budżet powiatu.  

 

Ad. 6.26.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pani Małgorzaty Badźmirowskiej Kierownik 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Golubiu-Dobrzyniu o dokonanie zmian planu wydatków               

i rozpatrzył ją pozytywnie.  

 

Ad. 6.27.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pani Małgorzaty Badźmirowskiej Kierownik 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Golubiu-Dobrzyniu o dokonanie zmian planu wydatków               

i rozpatrzył ją pozytywnie. 

 

Ad. 6.28.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się prośbą Pani Sylwii Foksińskiej Powiatowego Inspektora Nadzoru 

Budowlanego w Golubiu-Dobrzyniu o przesunięcie w budżecie na 2024 rok i rozpatrzył ją pozytywnie.  

 

Ad. 6.29.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pana Piotra Wiśniewskiego Przewodniczącego 

Kujawsko-Pomorskiego Komitetu Okręgowego Olimpiady Wiedzy o Bezpieczeństwie i Obronności               

w Golubiu-Dobrzyniu o współpracę w zakresie pokrycia kosztów wyżywienia uczestników eliminacji 

olimpiady i gości.  

 

 Przewodniczący Zarządu Powiatu wytłumaczył, że Kujawsko-Pomorskie Okręgowe Eliminacje 

odbywają się w Zespole Szkół nr 1 im. Anny Wazówny w Golubiu-Dobrzyniu od kilku lat,                             

gdzie przyjeżdżają zacni goście. Dodatkowo jest to organizowane we współpracy ze znanymi 

uczelniami w Polsce.    

 Następnie przekazał, że myślano nad tym, by w kwestii przygotowania poczęstunku dla gości, 

zamiast angażować firmę zewnętrzną, zaangażować Zespół Szkół Nr 3 w Golubiu-Dobrzyniu oraz 

Zespół Szkół w Kowalewie Pomorskim. Ponieważ w obu tych szkołach edukuje się zdolna młodzież  

na kierunkach związanych z  gastronomią i żywieniem, daje to szanse na zaprezentowanie ich 

możliwości oraz zdolności przy takiej imprezie. 

 Po aprobacie pozostałych Członków Zarządu Powiatu, Przewodniczący podjął decyzję,                       

by skontaktować się z dyrektorami Zespołu Szkół Nr 3 w Golubiu-Dobrzyniu oraz Zespołu Szkół                      

w Kowalewie Pomorskim i uzgodnić dalsze kwestie.  

 

 Także Pan Roman Tasarz podkreślił, że powinno się promować takie działania. Wicestarosta                

i Pan Sławomir Różek równie podtrzymali zdanie swoim przedmówców. 

 

Ad. 6.30. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Wojewody Kujawsko-Pomorskiego o zwiększeniu 

planu dotacji celowych w dz. 852 – Pomoc Społeczna.  

 

 

 



Ad. 6.31.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z zawiadomieniem Pana Józefa Głowackiego Kierownika Firmy 

Patolog S.C. w Toruniu o stanie zadłużenia Szpitala Powiatowego Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu 

wobec Pracowni Diagnostyki i Profilaktyki Onkologicznej Patolog S.C. w Toruniu.  

 

 W punkcie tym głos zabrała Sekretarz Powiatu, która wytłumaczyła, że odbyła rozmowę                      

z Główną Księgową Szpitala Powiatowego. Przekazała ona, że szpital wie o tym zadłużeniu, natomiast 

Pan Józef Głowacki został poinformowany o sanacji i wystąpiono z pismem o uzgodnienie sald.  

 

Ad. 7. 

 W punkcie tym nikt nie zabrał głosu. 

 

Ad. 8.  

 Na tym Przewodniczący Zarządu Powiatu zakończył 22. posiedzenie Zarządu Powiatu 

Golubsko-Dobrzyńskiego 

 

 

 

Przewodniczący Zarządu - Jacek Foksiński                  ………………………………    

Wicestarosta                     - Zbigniew Warnel                           ……………………………… 

Członek Zarządu                   - Jarosław Molendowski                              ……………………………… 

Członek Zarządu                - Sławomir Rożek                                    ………………………………  

Członek Zarządu              - Roman Tasarz                         ………………………………                    
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